
Subotica je po treći put domaćin foruma "Hrana za Evropu" ", u organizaciji Ekonomskog instituta i
Društva agrarnih ekonomista Srbije. Na panel diskusijama razmatraće se nekoliko tema, među kojima su
uslov EU da Srbija otvori granicu za GMO hranu, zatim agrarna strategija i povlašćeni uvoz duvana iz
Hrvatske. Na forumu učestvuju vodeći stručnjaci iz ovih oblasti, bivši ministri poljoprivrede, kao i
generalni direktori i menadžeri vodećih poljoprivrednih, prehrambenih kompanija i zadruga, trgovinskih
lanaca, banaka, osiguravajućih kuća.

Ulaganjem u preradivačku industriju baziranu na domaćim sirovinama, Srbija u narednih pet godina može

udvostručiti vrednost agrarne proizvodnje, a u srednjeročnom periodu je može podići na nivo sadašnjeg

bruto-društvenog proizvoda, smatraju u Ekonoskom institutu, jednom od organizatora foruma "Hrana za

Evropu". Na koji način doći do ovih ulaganja, jedno je od tema ovogodišnjeg foruma, koji se po treći put

organizuje u Subotici.

Forum je otvorio ministar poljoprivrede, šumarstva i vodoprivrede Dragan Glamočić. Govoreći o drugoj

temi foruma, uslovu EU da Srbija otvori granicu za GMO hranu, Glamočić je izjavio da postojeći zakon

nije dobar i treba da bude izmenjen bez obzira da li će Srbija aplicirati za članstvo u Svetskoj trgovinskoj

organizaciji ili ne. On smatra da je "pitanje GMO od strateškog nacionalnog značaja", i da će o zahtevu

Evropske komisije vezano za to pitanje odluku doneti Vlada Srbije.

Reagujući na današnje izjave ministra poljoprivrede o zakonima koji uredjuju pitanja GMO u Srbiji,

odnosno na uslov EU da Srbija otvori granicu za GMO hranu, predsednik Društva agrarnih ekonomista

Srbije Miladin Ševarlić je ponovio svoj stav da pomenuti zakon može da se izmeni, ali pod uslovom da on

stupi na snagu prvog dana našeg članstva u Evropskoj uniji.

Poljoprivredni forum "Hrana za Evropu", u organizaciji Ekonomskog instituta i Društva agrarnih

ekonomista Srbije, po treći put se održava u Subotici. Na panel diskusijama, osim uslova EU da Srbija

otvori granicu za GMO hranu, biće razmatrane agrarna strategija i povlašćeni uvoz duvana iz Hrvatske.

Svoje učešće na Forumu potvrdili su vodeći stručnjaci iz ovih oblasti, bivši ministri poljoprivrede, kao i

generalni direktori i menadžeri vodećih poljoprivrednih, prehrambenih kompanija i zadruga, trgovinskih

lanaca, banaka, osiguravajućih kuća.




